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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2015. november 10-én megtartott közmeghallgatás. 
Az ülés helye: Művelődési Ház Váchartyán, Fő út 45. 
 
Jelen vannak: Koblász Sándor polgármester 
 Lassú János alpolgármester 
 Dézsi Ferenc képviselő 
 Horgász Marianna képviselő 
 Bercse Dezső képviselő 
 Nagy Kornél képviselő 
 Simonné Vizler Ágnes képviselő 
  
Tanácskozási joggal részt vesz:  dr. Ungi Kitti    jegyző 
 

    32 fő lakos 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelent lakosokat, képviselőket és valamennyi 
résztvevőt. Ismerteti az Önkormányzat 2015. évi költségvetését. Részletezi az egyes kiadási és 
bevételi tételeket. Elmondja, hogy a bevételeink legnagyobb részét a központi költségvetésből 
származó bevételek teszik ki, kisebb részét a helyi adók, és az önkormányzat működési bevételei 
képezik. Adóknál ismerteti a tervezett bevételeket és azt, hogy eddig ténylegesen mennyi bevétel 
folyt be. Elmondja, hogy jelentős kintlévőségek első sorban a talajterhelési díjnál mutatkoznak. Az 
Önkormányzat törekszik a kintlévőségek behajtására. Kéri a lakosságot, hogy tegyenek eleget 
adófizetési kötelezettségüknek. Elmondja, hogy az elmúlt év is a takarékosság jegyében telt. Az 
Önkormányzat gazdálkodása visszafogott megalapozott, takarékos. Az állami támogatás 
átszervezése és csökkenése ellenére az önkormányzat megőrizte fizetőképességét, sőt tartalékot is 
tudott képezni. Ismerteti az állami támogatás alakulását az elmúlt években. Ismerteti az 
önkormányzat pénzkészletét a mai nappal. Elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal esetében is 
takarékosság mutatkozik többek között abban, hogy a Polgármesteri Hivatal alkalmazotti létszáma 
az eddigi 7 fő helyett 4 fő, amellyel éves szinten több millió forintot spóroltunk meg, úgy hogy a 
szolgáltatás színvonala nem csökkent. Polgármesteri Hivatal működtetése továbbiakban is a Rádi 
Közös Önkormányzati Hivatal fenntartása alá tartozik. Gyerekjóléti Szolgálat: A családsegítő 
és gyermekvédelmi feladatokat a színvonal emelése érdekében 2014. január 1-től Veresegyház 
Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása keretein belül látja az Önkormányzat. Ennek 
köszönhetően 13 alkalommal volt élelmiszersegély osztás ahol alkalmanként 175 fő kapott 
élelmiszersegélyt. Óvoda: A váchartyáni óvoda működését 5 fő óvónő, 3 dajka és 1 konyhai 
dolgozó látja el. Az óvoda fenntartására, működtetésére a tervezett kiadás 33.914.933.- Ft forint.   
Iskola: Iskola fenntartása, működtetése 2013. január 1-vel átkerült a KLIKK fenntartása alá. 
Közétkeztetés: Gyermekétkeztetési feladat ellátás külső cég bevonásával történik meg. Nagyon 
szigorú feltételeknek kell most megfelelnie egy közétkeztetést ellátó cégnek. Szigorú szabályozással 
lehet csak beszállítani az ételt, drasztikusan korlátozták az ételízesítő termékeket. Az októberi 
hónapban 74 fő ISKOLÁS gyermek étkezett az iskolában, ebből 29 fő fizet teljes árat, 21 fő 50 %-
ot és 24 fő ingyenes étkező. Az óvodában 69 főből 18 fő fizet szeptembertől az étkezésért 
Közfoglalkoztatás: Önkormányzatunk folyamatosan részt vesz a Kormány által meghirdetett 
közfoglalkoztatási programban. Ennek keretében 4-6 fő foglalkoztatására került sor folyamatosan. 
Rendezvények: Fontos célul tűztük ki, hogy a lakosságot minél inkább bevonjuk a közösségi 
életbe, ezért igyekszünk minél több községi szintű rendezvényt szervezni: községi nőnap, nyári 
fesztivál, idősek napja, egészségnap, falu karácsony. Ismerteti az idei évben megvalósult 
beruházásokat és felújításokat: Elkészült az Óvodai Gyalogátkelőhely járda és buszmegálló 
tervezés és felfestés kitáblázás, Kosárlabda pálya másik felének aszfaltozása, Óvodai csoportszobák 
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festése, Fogorvosi rendelő padlójának felújítása, Fő út melletti járdaszakaszok felújítása. Elmondja, 
hogy az önkormányzat minden évben támogatja a helyi civil szervezeteket, ismerteti a támogatás 
összegét. A Rudnay kastéllyal kapcsolatban elmondja, hogy az nem az önkormányzat tulajdona, 
hanem a Forster Gyula Intézeté. A kastély felújítását tervezi a Magyar Állam, amely várhatóan 
2017. évben lesz. Itt szeretné megköszönni az I.T.T.-nek és az RHK Kft-nek az egész évben 
nyújtott segítséget. Tájékoztatja a lakosságot az együttműködés előnyeiről. Elmondja, hogy az ITT 
a jelenlegi formában meg fog szűnni. Azt, hogy Önkormányzatunk tagja lesz –e az új Társulásnak 
nem tudjuk. Elmondja, hogy vannak arra irányuló törekvések, hogy Önkormányzatunk ne lehessen 
tagja ennek az új Társulásnak, de a Képviselő- testület mindent megtesz annak érdekében, hogy az 
új kibővített Társulásban is részt tudjon venni az önkormányzat.  
 
Ismerteti az önkormányzat jövő évre vonatkozó terveit, elmondja, hogy a következő években az 
Önkormányzat az alábbi beruházásokat szeretné megvalósítani: tovább szeretnénk építeni a 
járdákat, vannak még aszfaltozásra váró utcáink. Láthatják, hogy a járdák építése során a régi 
felszedett járdalapokat az Önkormányzati telken kerültek depózásra, azaz elképzelés, hogy a 
földárkokból szilárd burkolatú árkokat készítsen az önkormányzat ezeknek a lapoknak a 
felhasználásával. A Temető rendjét úgy szeretnénk megőrizni, hogy a gépkocsival való behajtást 
korlátoznánk olyan mértékben, hogy az odalátogatók vegyék igénybe a kialakított parkolókat és ne 
a sírok között parkoljanak, tervezzük még újabb buszmegállók kialakítását, felújítását 

 
Átadja a szót Dézsi Ferenc képviselőnek. 
 
Dézsi Ferenc képviselő köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy véleménye szerint az elmúlt 30 
évben nem történt annyi beruházás a faluban, mint az elmúlt 5 évben. Elmondja, hogy minden 
beruházás előtt felmerül a kérdés, hogy mely területen valósuljon meg. Így történt ez a 
járdaszakaszok felújításánál is. Úgy gondolta az Önkormányzat, hogy jelenleg a legfrekventáltabb a 
Fő u. melletti járdaszakaszok felújításával kezdje az önkormányzat és innét tud majd tovább 
haladni. Régi igény valósult meg az iskolai és az óvodai gyalogátkelők megépítésével. Elmondja, 
hogy a beruházások azért valósulhattak meg, mert az önkormányzat több területen ésszerűsítéseket 
hajtott végre. Ilyenek voltak például a konyha megszűntetése, ami éves szinten több millió forint 
megtakarítást jelent, a polgármesteri hivatal létszámának csökkentése és persze az, hogy a 
polgármester nem fő állásban látja el a munkáját és a képviselők nem vesznek fel tiszteletdíjat. A 
beruházásokhoz természetesen hozzájárult még az ITT.-től kapott évi 12,9 millió forint támogatás 
is. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja a Fő úttal tájékoztatja a lakosokat, hogy az nem 
önkormányzati tulajdon, hanem a Magyar Közútkezelő Zrt. tulajdona. Azon az önkormányzat 
semmiféle felújítást nem végezhet. Több levelet írtunk a Minisztériumnak és a Megyei 
Igazgatóságra, amelyben kértük az út felújítását, de forráshiányra hivatkozva eddig erre nem került 
sor. Elmondja, hogy az óvodai zebránál a gyalogosok megvédése érdekében került szalagkorlát 
kihelyezésre. 
 
Várja a megjelentek kérdéseit. 
 
Sziráki Ágnes lakosnak három kérdése lenne: 

1. Nem lehet-e az ellen valamit tenni, hogy a hulladékszállítók ne öntsék össze a szelektíves 
hulladékos zsákokat, mert akkor a külön gyűjtésnek nincs semmi értelme? 

2. A vasútállomáson az épületet nem lehetne-e felújítani? 
3. A Fő út falun kívüli részének felújítása miért szakaszosan történt? 
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Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Váchartyába bevezető Fő utat forráshiány miatt a 
Közútkezelő Zrt. csak szakaszosan újította fel.. A Vasút utca és az állomás nem önkormányzati 
tulajdon, hanem MÁV Zrt. tulajdona, ezért ezen az önkormányzat nem végezhet semmiféle 
beruházást. A hulladékszállítással kapcsolatban pedig elmondja, hogy a szétválogatás a lerakóban 
történik 
 
Kovács József lakos rákérdez, hogy a II. Világháborús emlékművet nem lehetne e áttenni az I. 
Világháborús emlékmű mellé? 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ez az emlékmű már évtizedek óta ott van, nincs 
mód az áthelyezésére, de az önkormányzat idén felújítja annak környékét és az emlékművet is. 
 
Kósa János lakos rákérdez, hogy a járdaépítésnek van –e műszaki ellenőre, mert több helyen 
félbehagyják a munkákat és az sokszor balesetveszélyes. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy igen Oláh János a műszaki ellenőr. A lakos által 
felvetet problémát már ő is jelezte a kivitelezőnek. A munkálatok november végére befejeződnek, 
kéri a lakosok türelmét. 
 
Benkő Károly lakos rákérdez nincs e lehetőség arra, hogy az óvodánál a rendőrség traffipaxot 
helyezzen ki. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy többször kérte már Ő is traffipax kihelyezését erre 
a területre, de a rendőrség válasza az volt, hogy külterületről befelé nem lehet mérni a gépjárművek 
sebességét. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a jelenlétet a közmeghallgatást bezárja. 
 
További kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a részvételt 
és 19 óra 35 perckor bezárja az ülést. 
 
 

K.m.f. 
 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
     Horgász Marianna 
        képviselő 


